
             URZĄD MIEJSKI                                                                   Wałbrzych, 25.05.2020r 
             W WAŁBRZYCHU 
       BIURO  ORGANIZACYJNE

BO.0003........................

Anatol Szpur 
...............................................................................
                  /imię i nazwisko radnego, klub radnych/ 

Składam interpelację do:

                 /niewłaściwe skreślić/

Prezydent Miasta Wałbrzycha 

Pan Roman Szełemej

za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej Wałbrzycha

w następującej sprawie: 

Budowy drogi wjazdowej do osiedla domków w dzielnicy Szczawienko.

W związku z odpowiedzią na interpelacje DR/055/12/2020 ponownie zwraca się z prośbą

o zaprojektowanie i wykonanie nowej drogi dojazdowej po zakończeniu zadania  "Remont 

obiektu mostowego przez rzekę Pełcznicę - ul. Wieniawskiego w Wałbrzychu, droga gminna nr 

116849D" i rozebraniu drogi tymczasowej. 

Najprawdopodobniej doszło do niezrozumienia intencji, o którą chodziło mi w 

pierwotnym piśmie. Dlatego ponawiam interpelację w sprawie zaprojektowania i wybudowania 

nowej drogi po takiej samej trasie jak obecnie wprowadzona zastępcza organizacja ruchu na czas

wykonania zadania o nazwie "Remont obiektu mostowego przez rzekę Pełcznicę - ul. 

Wieniawskiego w Wałbrzychu, droga gminna nr 116849D",  do osiedla domków 

jednorodzonych zlokalizowanych przy ulicach między innymi Łączna, Zakole, Książańska .

Nową ulicę można wykonać w miejscu rozebranej drogimi zastępczej. Jeżeli w 

tegorocznym budżecie nie znajdą się na to środki, to proszę rozważyć tą inwestycję w roku 2021.

Takie rozwiązanie jest praktyczniejsze dla mieszkańców, a przede wszystkim 

bezpieczniejsze. Wjazd z Aleii Podwale w ulicę Łączną powoduje łatwiejszy dostęp 

mieszkańców do usług, takich jak sklepy, przedszkola, przychodnie i szkoła. 

Ponad to będzie to najkrótsza droga dla służb ratowniczych w szczególności straży 

pożarnej i pogotowia ratunkowego.   



P.S.

Zwracam również uwagę na formę odmiany zwrotu grzecznościowego „Pan” użytej

w odpowiedzi na poprzednią interpelację.  Nie piszemy „Pańska” tylko „Pana”, ponieważ 

deklinacja tego rzeczownika prawidłowo odmieniona w bierniku to „Pana”. 

 

Do interpelacji, zapytania załączam 1 załączników. - zdjęcia 

Anatol Szpur 

            /podpis radnego/


